

KEY FACTS STATEMENT (KFS)

بيان الحقائق الأساسية



Flexi Wakala Deposit

وديعة الوكالة المرنة

ADDITION OF FUNDS TO EXISTING DEPOSIT: The option to add funds to existing Wakala Deposit is not available; however, you may place a separate Wakala Deposit.

PARTIAL WITHDRAWAL: The option of partial withdrawal of funds from the existing Wakala Deposit is not available; however, you may terminate the Wakala Deposit and then place the balance amount as new Wakala Deposit. Finance against the Wakala deposit is also available.

FINANCING AGAINST WAKALA DEPOSIT: Flexi Wakala Deposit will be put under lien and cannot be terminated until and unless the finance amount availed is settled in full. The Flexi Wakala Deposit may continue to accrue profit while it is under lien.

WARNING: In the event of your failure to meet our terms and conditions or repayments due (where a financing product was availed against Wakala Deposit as collateral), there will be consequences which may include restriction, blockage or set off and closure of your Flexi Wakala Deposit.

PROFIT RATE : The profit rate quoted at the time of booking is indicative and subject to change based on the performance of the investment.

ADDITIONAL INFORMATION: AIF may from time to time, and at its sole discretion, change or amend any of the Terms and Conditions pertaining to this product. Such changes will be communicated to you with a 60-day prior notice. The terms are also stated on the application form provided to you.

CONTACT US: You may contact AIF for any enquiries, assistance, or complaints at any of our branches or by visiting our website or write to us at customer.care@aafaq.ae

إضافة الأموال إلى الوديعة الحالية: لا يتوفر خيار إضافة الأموال إلى وديعة الوكالة المرنة؛ ومع ذلك، يمكنك تقديم وديعة وكالة منفصلة.

السحب الجزئي: لا يتوفر خيار السحب الجزئي للأموال من وديعة الوكالة الحالية؛ ومع ذلك، يمكنك إنهاء وديعة الوكالة ومن ثم وضع المبلغ المتبقي كوديعة وكالة جديدة. وكذلك فإنه من المسموح أيضا التمويل مقابل وديعة الوكالة.

التمويل مقابل وديعة الوكالة: سيتم وضع وديعة الوكالة المرنة تحت الرهن ولا يمكن إنهاؤها حتى يتم تسوية مبلغ التمويل المعني المستفاد منه بالكامل. وقد تستمر وديعة الوكالة المرنة في تحقيق الأرباح أثناء فترة رهنها.

تحذير: في حالة فشلك في الوفاء بشروطنا وأحكامنا أو سداد الأقساط المستحقة (حيث تم الاستفادة من منتج التمويل مقابل وديعة الوكالة المرنة كضمان)، ستكون هناك عواقب قد تشمل التقييد أو الحجب أو المقاصة وإغلاق وديعة الوكالة المرنة الخاصة بك.

معدل الربح: معدل الربح المذكور في وقت الحجز هو معدل تقريبي وقابل للتغيير بناءً على أداء الاستثمار.

معلومات إضافية: يجوز لـ أفاق الإسلامية للتمويل، من وقت لآخر، ووفقاً لتقديرها الخاص، تغيير أو تعديل أي من الشروط والأحكام المتعلقة بهذا المنتج. وسيتم إرسال هذه التغييرات إليك بإشعار مسبق مدته ٦٠ يوماً. والشروط المذكورة أيضاً في نموذج الطلب مقدمة إليك.

للاتصال: يمكنك الاتصال بـ أفاق الإسلامية للتمويل لأية استفسارات أو مساعدة أو شكوى في أي من فروعنا أو من خلال زيارة موقعنا الإلكتروني أو مراسلتنا على customer.care@aafaq.ae